

Duo Malt-Paste

Hairball remedy with dual-activity in one tube. Contains 2 stripes: malt paste (dark brown) and conditioner paste (light brown). Malt paste helps the natural passage of swallowed hairs through gastrointestinal tract of cats and kittens, prevents hairball formation in stomach. It prevents cats from vomiting, losses of appetite, blocking of intestines, constipation. Contains caramel, which strengthens the action of paste and makes it more tasty. Conditioner paste contains BIO MOS (mannan oligosaccharide). It absorbs toxic substances from organism and forms healthy intestinal micro flora. Components of paste do not only clear gastrointestinal tract of cats from swallowed hairs and forms, but also strengthen hairs and make them beautiful and healthy. Applying it regularly, you will avoid serious problems with health of your pet.

Ingredients: Oils and fats, milk and milk derivatives, derivatives of vegetable origin (malt extract (11.9%)), yeasts. **Analysis:** protein 12.0%, fat 51.6%, fibre 0.1%, ash 3.4%, moisture 3.3%, calcium 0.4%, phosphor 0.3%, sodium 0.2%, potassium 0.5%. **Contains:** mannan oligosaccharide (MOS) 10.000 mg/kg.

Directions for use: Mix with food or give directly from the tube. Start to apply paste from first moult. For daily application is enough 3cm. Or during one week a month, daily 6cm pastes (for longhair cats) or 4cm pastes (for shorthair cats). During the moult, give daily 5cm within all month.

Паста двойного действия для выведения шерсти из желудка. Содержит 2 слоя: мальт пасту (темно коричневая) и пасту кондиционер (светло коричневая). Мальт паста способствует естественному очищению желудочно-кишечного тракта кошек и котят от проглоченной шерсти, предупреждает образование волосяных комков в желудке животного. Избавляет кошек от рвоты, потери аппетита, закупорки кишечника, запоров. Содержит карамель, которая усиливает действие пасты и делает ее более вкусной. Паста кондиционер содержит БИО-МОС (маннан олигосахариды). БИО-МОС абсорбирует токсичные вещества из организма и формирует здоровую кишечную флору. Составляющие пасты не только очищают желудочно-кишечный тракт, но и укрепляют волосяной покров и делают шерсть красивой и здоровой. Применяя ее регулярно, Вы избежите серьезных проблем со здоровьем Вашей кошки.

Состав: масла и жиры, молоко и молочные продукты, продукты растительного происхождения (экстракт солода 11.9%), дрожжи. **Анализ:** протеин 12.0%, жиры 51.6%, клетчатка 0.1%, зола 3.4%, влага 3.3%, кальций 0.4%, фосфор 0.3%, натрий 0.2%, калий 0.5%. **Содержит:** маннан олигосахариды (МОС) 10.000 мг/кг.

Указания к применению: Перемешать с кормом или из тюбика. Начинать применять пасту со времени первой линьки. Для ежедневного применения достаточно 3см пасты, или в течении одной недели в месяц 5см пасты (для длинношерстных кошек) или 4см пасты (для короткошерстных кошек) ежедневно. В период линьки в течении месяца 5см пасты ежедневно.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
12958	100 g / г.	6 / 84	24 months / 24 мес	8711231129584	RUS/LV/CZ
13690				8711231136902	CZ/LT/EST

